
Referat af bestyrelsesmøde 18. august 2016.

Til stede: Ellen Nielsen
Katrine Holst
Ana Chirita
Claus Wigen
Jytte Eltang (referent)

1.  Eventuelle tilføjelser til dagsordenen.
Ingen.

      
2.  Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde den 18. maj.

Ingen.
  
3.  Meddelelser.

a. Tom Neesgaard er ansvarlig for nye medlemmer i FSK.
b. Toms forslag til firma-events blev drøftet.  Ellen vil formulere et udkast til tilbud på 
    FSKBHs hjemmeside.  Herefter vil vi indhente FSK-medlemmernes samtykke til
    ideen med anmodning om tilsagn til at deltage ved evt. events.

 c. Gert Nielsens notat om vores klubs udvikling har ikke fået mange kommentarer fra
    medlemmerne.  Det tages op på medlemsmødet 16. oktober.  Jytte tager kontakt til 
    Ole Gold om hans tilbud om udarbejdelse af regler for andres deltagelse i vores
    interne løb.
d. Østkredsen inviterer til workshop 24. september om klubudvikling.  Ana og Jytte til-
    melder sig.
e. Aktivitetskalenderen blev opdateret med datoen for efterårsløbet.
f. Vi drøftede mulighed for kurser og træning.  Der vil nok ikke være stor interesse
    blandt medlemmerne for træningssamarbejde med andre klubber.  Det er altså op til
    den enkelte at træne og finde kurser.
    

4.  Afholdte arrangementer.
Skovcup 25. maj blev afviklet med 143 deltagere.  Børnene hyggede sig.
Forårsløbet 18. juni i Brøde Skov havde 35 deltagere.  Et godt arrangement med Lars 
Bech Jensen som førstegangs stævneleder.
Hun/han-stafetten 14. august.  Lise Kolte står for stafetdeltagelser, og der var 4 FSK-
hold, hvoraf Gitte og Thomas blev nr. 1.

5.  Kommende arrangementer.
Divisionsmatch 28. august i Kongelunden – 2. runde.  Dd. er 37 FSKer tilmeldt.
Efterårsløbet 4. september i Nørreskoven.  AP Pension og Danske Bank arrangerer.
Dd. er 11 tilmeldt.  Ana kontakter Tom om udsendelse af reminder til medlemmerne.
DM Stafet i Grib Skov 10. september.
FSK skal arrangere Skovcup 7. juni 2017.  Der var enighed om, at det er vigtigt at 
være tidligt ude med at skaffe hjælpere m.m.  Ana og Claus ser på det.

6.  Økonomi.
Der var ingen særlige bemærkninger til økonomien.  Katrine sender snart opkrævninger 
ud.

Medlem af:
FSKBH under Firmaidrætten og
DOF under DIF.
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7.  Eventuelt.
a. Ellen arbejder med løbsoplysninger på Facebook.  Der er tilsyneladende 2 FSK-
    grupper på Facebook.  Claus får den gamle – oprettet af Gitte – lukket.
b. Ellen melder allerede nu ud, at hun ikke modtager genvalg som formand for
    bestyrelsen.  Punkt på medlemsmødet, at formand efterlyses.
    Claus og Jytte overvejer også genvalg. 

 8.  Næste møde.
Mødet blev aftalt til 29. september hos Claus.

19. august 2016.


